


# Møtereferat

<b>Kristiansand og Omegn skytterlag</b>		
	Møteleder: Leder	Møtedato: 22. januar 2018
Møtets formål: Styremøte	Referent: Janne Kornbrekke	Styremøte nr. 1/2018
Møtested: Farvannet skytebane	Neste møte:	
Møtedeltakere: Kjell Arild Kleivkås (KAK)      Janne Kornbrekke (JK) Jostein Furholt                      (JF)              Krister Engvoll (KE) Liv Kirsti Gabrielsen (LKG)      Jan Dalene      (JD) Johan Nygård (JN)	Referat sendt tilstedeværende samt:	
<b>Sak nr.:</b>	<b>Saksfremstilling:</b>	<b>Ansvarlig:</b>
01/2018	<p><b>Gjennomgang av arbeidsoppgaver i styret.</b> <b>Fordeling av arbeidsoppgaver i styret</b></p> <p>Leder: Hovedansvarlig drift av skl., kontaktperson, nøkkelansvarlig, årsmøte rapport, stevne ansvarlig.</p> <p>Nestleder/sekretær: Stedfortreder, referent, publisere på facebook, holde orden i mailboks.</p> <p>Kasserer: Hente post, regnskap, medlemsregister, årsmelding til DFS.</p> <p>Leder ungdomsutvalg: Hovedansvar for ungdomsutvalget, rekrutteringsarbeid, sportsrapport/årsmelding, ammo ansv. 15m</p> <p>Leder baneutvalg: Vedlikeholds dugnader, ansvarlig for det tekniske, ansvarlig for baner og skytterhus.</p> <p>Leder jegerutvalg: Ansvarlig for jegerskyting, terminlister jegerskyting, innkjøp/salg av jakt ammo.</p> <p>Leder husstyret: Utleie av skytterhuset, ansvarlig for vask av skytterhus, ansvarlig for fester/tilstillinger i skytterlaget, følge opp og ansvar for inventar i skytterhuset.</p>	

02/2018	<p><b>Status 2017</b></p> <p>Premiering LM 2017 medaljer hos Janne. Gjenstander ikke innkjøpt. Deles ut i forbindelse med LM eller stevne.</p> <p>Premier ung. Ligger hos Tor Arnfinn. Skal ha premieutdeling i februar.</p> <p>Vandrepremier/ premie for å ha deltatt på alle 3 interne skytingene. Tenker på dette til neste møte.</p>	<p>JK</p> <p>TAH, KE</p> <p>Alle</p>
03/2018	<p><b>Status i utvalgene</b></p> <p>Bane – Behov for å bygge en bu til lager og 5x5 m + utbygg. Feltskiver på loftet. Innlagt strøm i bua. Frontskivene på 100m må tas litt etter hvert. Bakskivene må også tas. Må jobbe i skiveverkstedet. Noen blir spurt om å hjelpe til. Flere bør lære å gjøre dette. 200m er ikke byttet så mye enda.</p> <p>Tenke ut en oppbevaringsplass for søppel.</p> <p>Hva med et skivetrekk for innskyting av børser med nye kikkerter. På venstre side av skivene. Pris, motor, vaier, elektrisitet. Komiteen innhenter priser</p> <p>Ungdom – Terminliste for ung er lagd. Premieutdeling med bowling. Skyteskole v start sommerskyting.</p> <p>Storvilt – terminliste er ferdig. Bemanningsliste under utarbeiding. Lørdager annonseres når det er mulighet for skyting på 100m.</p> <p>Huskomiteen – Innkjøpt nye sofaer. Skal kjøpe 3 bord og lamper. Må ha nedvask rett etter påske, dvs før konfirmasjonssesongen begynner.</p>	<p>JN</p> <p>Komite m JF, Stein L, Svein Heldal, Arild.</p>
04/2018	<p><b>Samarbeidsutvalget for Farvannet Skytesenter</b> Kjell Arild og Arnfinn fra KOM.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Leirduebanen. Vært i kontakt med ny leder. Gå gjennom ny avtale med Jeger og Fisk.</li> <li>- Pistolbanen. Når banen er oppe og går kan vi begynne med å lage en avtale med dem.</li> </ul>	<p>KAK</p>

05/2018	<p><b>Feltstevne 3 februar 2018</b> Feltutvalget har regien. Feltutvalget: TAH, KE, JN</p> <p>Finfelt</p> <p>Grovfelt</p> <p>Mannskapsliste er nesten ferdig.</p> <p>Premiering NU. Har nok et lager.</p>	<p>Feltutvalget</p> <p>KE</p> <p>TAH</p> <p>TAH</p> <p>KE</p>
06/2018	<p><b>Terminlister.</b> Må ut så fort som mulig. Storviltprøve, unggruppa ferdig. Må sendes til Jarle når det er ferdig. Må ha terminliste på 200m.</p> <p>Ekstra aktiviteter på lørdager på 100m. Kanskje flere skal ha tilgang til banen. Standplasslederkurs på nett må gjennomføres. Bli enige om å organisere denne lørdagsskytinga. Egnede standplassledere kan plukkes ut.</p> <p>Tilgangen på 100m ligger på Kjell T. KAK undersøker om andre kan overta dette.</p> <p>Terminliste sendes grunneier</p>	<p>JF, KE</p> <p>KAK</p> <p>JF, KE</p> <p>KAK</p> <p>KAK</p>
07/2018	<p><b>DFS- leie av stang/stuper 15.mars</b> Kl 09-15. Pris avtalt. Bruke huset i tillegg. Alf kan åpne. TAH hjelper til. Anlegget må testes i februar.</p>	<p>KAK, TAH, Alf</p>
08/2018	<p><b>Frende Cup 2019</b> Forespørsel fra Drangedal om vi vil være arrangør. Froland har også tenk å søke. Styret er positive til dette men må undersøke hvem som skal arrangere LDK bane 2019. Agder står for tur, men ikke mange arrangører som kan ta dette pga LS på Evje. Kjell Arild undersøker om for eksempel Vest Telemark kan bytte slik at VT tar stevnet i 2019. KAK tar kontakt med Froland, Drangedal og Agder (Steinar Paulsen). Det er snart Regionalt seminar. Her kan Agder ta opp denne saken.</p>	<p>KAK</p>
09/2018	<p><b>Diverse info</b></p> <p><b>-Kontaktpersoner alarm anlegg</b> Farvannet – 1. TAH, 2. JF, 3. KAK, 4. Otto</p> <p>Sukkevann – Otto, JF</p> <p>Brannvesenet, Farvannet – JF</p>	

	<p>-Deponiet Firmaet Ole Martin Sørli har overtatt. Det kommer til å bli mer trafikk. De vil asfaltere veien samt fjerne den nederste bommen og utvide veien ved innkjøringen.</p> <p>Vi ønsker kaldasfalt. Kanskje det kan legges i noen flekker. Kanskje de kan fylle overskuddsmasse i vår fylling mellom skytterhus og 200m.</p> <p><b>-Brønnøysundregister</b> Endre navn i styret</p> <p><b>-Bank</b> Vi har fått nytt tilbud fra banken. De vil bruke avtalen bedre. Hvis enkeltmedlemmer tar kontakt med banken og ber om pristilbud får KOM 250 kr. Hvis medlemmer tegner avtale får KOM ytterligere 750 kr. Kasserer må spørre om ny forlenget sponsoravtale.</p> <p><b>-Forsikring</b> Den er oppdatert i forhold til antall våpen.</p> <p><b>-Dugnader 2018</b> Hoved-dugnad onsdag 25. april</p> <p>Møte hevet kl. 21:35</p> <hr/> <p>Kjell Arild Kleivkås Leder</p> <hr/> <p>Jan Dalene Kasserer</p> <hr/> <p>Krister Engvoll Leder ungdomsutvalg</p> <hr/> <p>Liv Kirsti Gabrielsen Leder husstyre</p>	<p>Sørli</p> <p>JD</p> <p>JD</p> <p>JD</p> <p>JD</p> <p>KE, KAK</p>
--	---	---